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SLOVO ÚVODEM

Vážení čtenáři,

až do roku 1992 jsme měli spolu se Slovenskem společný stavební zákon. O tom, jak se tento zákon v části
územní plánování liší v současnosti, vám přinášíme informace v hlavní rubrice v článku nazvaném České a slo-
venské územní plánování po devíti letech.

Pro vás snad nejzajímavější rubriku Názory, diskuse zahajujeme opět rozhovorem, tentokrát se starostou
města Sedlčan a členem naší redakční rady Ing. Jiřím Burianem. 

Rubrika pokračuje profilem Fakulty architektury VUT v Brně, kterou pro nás zpracoval její děkan doc. Josef
Chybík. Je prvním z průřezů vysokých škol, které mají ve svém učebním programu urbanismus a územní pláno-
vání. Další profily vysokých škol s podobným zaměřením zveřejníme v následujících číslech našeho časopisu.

Dále vás v této rubrice seznámíme s názory dopravního inženýra na prostorové nároky silniční dopravy spo-
lu s pohledem na prostorové plánování ve Velké Británii. Rubriku uzavírá polemika s názory v jiných časopi-
sech, týkající se věcného záměru stavebního zákona.

V informativní rubrice stojí za zmínku článek o koncepci bytové politiky na příkladu města Liberce a zku-
šenosti Velké Británie s urbanistickým rozvojem měst.

V podrubrice Co píší jinde vás dnes poprvé seznámíme s výběrem tiskových zpráv Ministerstva pro místní
rozvoj, které jsme připravili formou krátkých rešerší.

Pokud i v tomto čísle objevíte nějaké téma, které vás osloví, zaujme, nebo naopak přinutí k polemice, bude-
me jen rádi, když nám svůj názor zašlete do redakce k zveřejnění.

Přejeme hezký podzim a těšíme se na vaše příspěvky do posledního čísla tohoto ročníku.
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